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1 Topsport 
Opstart HUBS in Westerlo en 

Vanaf 1 juli zijn er 2 talent hubs opgestart: 
1/ WESTERLO: (Kempen-Noord Limburg/Brabant) onder leiding van Nico Thiry 

 Schutters: Estée Smits - Ante Verheyen - Lisa Lenaerts - Marco Theunis - Lars Aerts – Dries 
Gouwkens – Stef van de Water 

 Schutters toegevoegd vanaf 1 juli door Nico Thiry: Wout van Dun – Jelle Daman – Lenka 
Goossens 

2/ OVEREPEN: (Haspengouw/Zuid Limburg) onder leiding van Steven Vanhaeren (= volledig nieuwe 
groep schutters) 

 Schutters: Jarne Bringmans – Jody Jansen – Amber Vanderstukken – Jiro Vandermeulen – Ikki 
Vandermeulen - Kobe Dieryck – Juhi Dalal – Emiel Hasevoets – Akira Moortgat – Senne Voets 

 
In overleg en verder uit te werken 

- Rumst (Mechelen-Leuven): te bespreken wat mogelijk is... (Sylvia) 
- Ingelmunster (Oost-West Vlaanderen): is quasi klaar... Maar verder overleg dringt zich op 

met bestuur BRI 
- Wuustwezel en/of Merksplas (Noord-Antwerpen): Trainer? 
- ??? rondom Sint-Niklaas?  

 
Om de Hub werking (regionale werking) en de talent trainingen (Talent Team) op een goede manier 
te laten starten à voorlopig worden 
de trainingen voor de beloftevolle jongeren (RED ARROWS) op zaterdag behouden... OLV Wietse ism 
Trainers B... 
 
Kledij voor Yellow Arrows – BOIC 
Bijkomende bestelling op basis van een nieuw voorstel van het BOIC met het oog op 2023 en ook 
gericht naar alle federaties. 
 
Extra subsidie-ondersteuningsmogelijkheid 
- Verplaatsingen: 2500€ 
- Deelname aan wedstrijden: 1000€ 
- Aankoop material: 5000€ (aankoop van kijker voor HC en AC met dit begrip dat dit eigendom is van 
BSV!) 
 
Selectiecommissie 
BELANGRIJK: 
- Voorstel van kwalificatie criteria uitwerken voor ‘The European Games’ en ‘The Olympic Games’. 
 
Meeting BOIC (2/8/2022) (digitaal) 
Afspraak: op basis van de bestaande teksten wordt de tekst geüpdatet. Wietse controleert de 
validiteit voor het huidige boogschieten in België en zal dan deze tekst aan Marc Ronse bezorgen. 
Eventueel worden er kleine aanpassingen doorgevoerd om dat dit document aan beide liga’s te 
bezorgen en te bekrachtigen op de RBA (deadline eind september). 
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Selectiecriteria toekomst: behouden wat er is MAAR een pool vormen waarbij de HC de keuze maakt 
én indien nodig een selectiewedstrijd organiseert. We moeten de atleten meer een level geven, 
zodat ze automatisch in de poule vallen en kanshebbers zijn voor een plaats in het recurve team. 
Voor de andere disciplines kan hetzelfde maar is niet nodig. 
Om de Hub werking (regionale werking) en de talent trainingen (Talent Team) op een goede manier 
te laten starten à voorlopig worden de trainingen voor de beloftevolle jongeren (RED ARROWS) op 
zaterdag behouden onder leiding van Wietse ism Trainers B. 
 
Topsportcommissie 
• Vorig verslag (geen opmerkingen) 
• Algemeen nieuws 

- Competities 2022 (Wietse) : Algemeen; Jarno – Ben – Elian - Julie 
- Trainingen 2022 (Trainers) 

• BeleidsActieplan 2023 : Vooraf hebben de leden het document ontvangen zodat opmerkingen 
konden gegeven worden. Tijdens de TSC werd het plan overlopen en waar nodig besproken. Enkele 
aandachtspunten waren: 

- Topsportstudentenproject 2023 
- Be Gold project 

Het beleidsplan werd aanvaard en werd tijdig aan Sport Vlaanderen bezorgd. 
• Najaar stages: BOIC + Eigen stages 
 
Meetings: 
1. Sport Vlaanderen Herentals (An, Tom Van Loock, de architect...) 

a. Positief is dat HP de voorrang krijgt... 
b. Afwerking van afspraken... WEL OPVOLGEN... 

i. Kasten voor o.a. de smart screen, werkbank, ... 
ii. Doelen Sport Vlaanderen gaan buiten een vaste plaats krijgen (Zeil achteraan...) 
iii. Glasvezelkabel voor internet wordt aangelegd.. 

 
2. Ben Adriaensen 

a. Beseft dat het seizoen niet was als gehoopt...probleem voor defensie... 
b. Gelooft wel in het (noodzakelijke) proces om beter te worden (internationaal) 

 
3. Jarno Desmedt 

a. Voorbije seizoen: vooruitgang, tevreden, goede wereld ranking... 
b. Projecten: Topsportstudentencontract (nieuwe aanvraag ingediend) – Steun Stad 
Antwerpen (dossier werd opgemaakt/ingediend/goedgekeurd) – Stage Sport Vlaanderen ifv 
zijn opleiding in school... 

 
4. Elian Van Steen 
Wenst zijn werk met boogsport te combineren " geen VDAB statuut!!! 
 
5. Wietse 

a. Afspraken rond training en planning voor de komende maanden/jaar 
i. Nationale training 
ii. Belek? 
iii. Afstellen pijlen (Duitsland) 
iv. Indoor wedstrijden 

b. Opvolging en meer in handen nemen van de samenwerking met Kineworks (zie hieronder) 
 

6. Kineworks (opendeurdag) 
a. Aanwezig op de opendeurdag in het centrum waar de Yellow Arrows aandacht kregen 
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b. Wel moeten wij waakzaam zijn voor het prijskaartje... terugkoppelen tot 1x week en later 
zelfs terugvallen op Herentals 

7. Joachim Taelman (digitaal) 
a. Projectmatig: hoe kunnen we beter doen... 
b. Jarno doet stage bij Joachim... 
 

Ondersteuning niet gesubsidieerde schutters 
De TD vraagt aan het bestuur of het mogelijk is om een tussenkomst te voorzien voor de uitzending 
van Charlotte mbt de uitzending naar Plovdiv. 
 
 
 

2 Administratieve zaken 
 

• Opmerkingen verslag Bestuursvergadering 11/07/2022.  
Er zijn geen bemerkingen op het ingediende verslag. 
 
Beslissing: 

Het Bestuur aanvaardt (onder voorbehoud) het verslag onder voorbehoud van 11/07/2022. 
 

• Update financiële stand van zaken 
De AC overloopt kort even de belangrijkste zaken m.b.t. de financiën. 
 
WVS stelt de vraag of het mogelijk is om opnieuw aan te sluiten bij de federatie. De club heeft echter 
een openstaande schuld van 640 euro. 
Gezien de club momenteel niet financieel sterk staat vraagt het een afbetalingsplan aan ten bedrage 
van 100 euro per maand.  
 
Beslissing: 

Onder voorbehoud van betaling factuur en het volgen van bovenstaand afbetalingsplan mag de club 
opnieuw aansluiten bij BSV. 
 
Overlopen begroting 
 
Eind juli vond er een eerste overleg plaatst met het kantoor de Kleine Prins en werden de lijsten 
gecontroleerd door de boekhoudster. 
 
In het document werkbegroting werd de financiële stand van zaken op 11/07 naast deze van 12/09 
gezet.  
  
Inkomsten 

- Recup huur danage doelen 592 euro 
- Inkomsten cursus archery 4 life 105 euro 
- Inkomsten organisatie initiatie Krinkel 650 euro  
- Laatste facturen van de lidgelden voor het werkingsjaar 2021-2022 werden in juli verstuurd 

naar de clubs. 
- Opname storting kas in werkbegroting na overleg boekhoudster op post “schenkingen en 

legaten geplaatst”. 
 
Uitgaven 

- Huur leslokaal voor het overleg wg KA: 40 euro 
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- Huur concessie afrekening energie laatste kwartaal: -23.06 euro 
- Interne en externe communicatie facturen BPOST, Proximus, GSM Wietse en Mobile Vikings : 

683.60 euro 
- Factuur van Canon ivm het kopieerapparaat 63.37 euro 
- Voorschotfactuur JVD solutions voor uitwerken labelsysteem: 762.30 euro (lancering oktober) 
- Bedrukking Kledij Ruben internationale zending: 79.26 euro 
- Kosten medailles interland + bestelling pins: 3400 euro 
- Verplaatsingskosten Wietse 1360.92 euro 
- Verplaatsingskosten internationaal: 344,40 euro WC Parijs 
- Verzekeringen: sportpolis 3de kwartaal 742 euro 
- Boekhouding: neerlegging jaarrekening 147 euro en 363 euro 
- Opbrengsten initiatie Krinkel: 136 euro 
- Tot slot werden er voor verblijfskosten Medellin en Parijs 925 euro met de Mastercard  

 
 
Beslissing: 

Het bestuur stelt zich de vraag of het boekhoudkantoor de Kleine Prins zomaar een indexatie van 6% 
mag vragen. De AC zal het contract dat werd afgesloten met DKP bezorgen aan de penningmeester. 
 
 

• Ledenadministratie stand van zaken: 
Sedert de vorige bestuursvergadering hebben 10 leden zich aangemeld  
 
Stand ledenaantallen: 

o Op 11 juli 1628 leden 
o Op 31 augustus (afsluiting ledenbestand): 1644 leden 
o Op 12 september (2 weken na openzetten): 422 leden (reminder verstuurd) 

▪ Transfers werden overgezet zodat deze binnen het early birds tarief vallen 
▪ Vorig jaar zelfde moment 690 leden. 

 

 

3 Intern beleid 
  

• Kort verslag initiatie Krinkel 
De STC brengt een kort verslag over het verloop van de initiatie. Er werd een Archery Tag, klein 3D 

parcours en een initiatie doelschieten op de grote Chiro meeting “Krinkel”. De organisatie was alvast 

opnieuw en zou binnen 4 jaar opnieuw contact opnemen. 

Gezien de drukke agenda van Chiroleden is het echter bedenkelijk of hier leden zullen uit 

voortvloeien. 

 

•  Stavaza project Archery for life 
De STC geeft een korte stand van zaken aangaande het project Archery for life. Ondertussen is er een  
tweede geslaagde workshop achter de rug. De eerste  had betrekking op het mentale aspect en de 
tweede over blessurepreventie. 
 
In het kader van blessurepreventie zal een gelijkaardige poster ontwikkeld worden als die van het 
basisschot. 
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• Bespreking voorstel tussenkomst niet-gesubsidieerden 
 
Voorstel ondersteuning voor deelnemers Europese en Wereldkampioenschappen: 

1) Er zijn criteria uitgeschreven om te mogen deelnemen.  Indien wij als Boogsport Vlaanderen 

eigen criteria maken die strenger zijn ,maar aantonen dat die punten op elk tornooi een top 

8 waard zijn. Dan zouden wij het financiële plaatje van de uitzending op ons moeten nemen. 

Onderstaande tabel geeft de scores aan die behaald worden in de meest gunstige 

omstandigheden 

Voor de 1440 ROUND:  
- Recurve heren  678 X2    
- Recurve Dames 660 X2   
- Compound heren  710 X 2  
- Compound dames 698 X 2 

Voor de andere disciplines de punten van een podium plaats op het laatste WK/EK van deze 

discipline.  

2) De volgende ondersteuning voor niet gesubsidieerde sporters: 

Op EK/WK:  individueel:  goud 1000€  Zilver 500 € Brons 250 € 
         Mixt team    de bedragen delen door 2 
         Team             de bedragen delen door 3 

3)  De topsportcommissie kan de eventuele overschot van de gelden zelf een doel geven. 

 
Beslissing: 

Het bestuur gaat akkoord over volgende verdeling 

- Tussenkomst uitzending EK München voor Quentin van Looy op basis van de score 

- 1000 Euro prijzengeld voor Ruben voor zijn prestaties in Rome en Dubai. 

- De rest te veredelen over niet gesubsidieerde deelnemers WK fielden WK 3D 

 
Deze prijzen/tussenkomsten dienen halfjaarlijks te worden overhandigd ofwel op de AV ofwel op een 
congres in oktober of november. Dit kan ingepland worden op bv vrijdag. Aan het secretariaat wordt 
gevraagd om enkele locaties te bekijken. 
 
 

• Energiekosten clubs 
 
De VSF is momenteel bezig met een dataverzameling over de impact van de stijgende energieprijzen 
op het Vlaamse sportlandschap. 
Met deze verzamelde informatie wordt een vragen/eisenpakket samengesteld naar de politiek 
rekening houdend met het feit dat de hoge energieprijzen zijn duidelijk een moeilijk punt voor de sport, 
maar we zijn ons bewust dat dit voor alle sectoren geldt. 
 
Er is een bezorgdheid dat de sociaal zwakkere personen in sportclubs het ergste getroffen worden. 
 
Aansluitend op de geplande enquête van de VSF lijken de volgende vragen relevant voor onze clubs: 
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- Zijn de lokalen in eigendom van de club of worden deze gehuurd (gemeente of 

particulier)? 

- Wat zijn de geraamde energiekosten? 

- Zijn er reeds investeringen geweest naar energiebesparende maatregelen: 

o Energiezuinige verwarmingsinstallatie 

o Isolatie 

o Groene energie 

- Plant de club een stijging van het lidgeld om de energiekosten door te rekenen? 

- Zijn er besparingsmaatregelen ingepland?  

o Minder verwarmen 

o Kortere trainingen/schrappen wedstrijden 

o Andere? 

- Kan de club beroep doen op subsidies vanuit de gemeente? 

Stappen die we vanuit BSV zelf kunnen ondernemen: 

- Tips om te besparen op energie publiceren op de website (lichten dimmen, verwarming 

lager zetten, contracten goed nagaan) 

- Clubs aanzetten om te investeren in energiebesparende maatregelen/investeringen 

 

 

• Selectiecriteria VK indoor: 
 
Momenteel staat onderstaande selectiecriteria geformuleerd in het sportreglement aangaande 
deelname VK indoor: 
 
De geselecteerden voor het VK Indoor worden aangeduid in de volgorde tot de plaatsen volzet zijn: 
• een deel van de geselecteerde schutters komt uit de BAIC ranking van de Vlaamse wedstrijden 
• een ander deel van de geselecteerde schutters komt uit de LCI ranking van de Vlaamse wedstrijden 
 
Om in aanmerking te komen via de BAIC ranking dient een federatie schutter minimaal 2 Vlaamse wedstrijden geschoten te 
hebben die in aanmerking komen voor de BAIC ranking. 
Om in aanmerking te komen via de LCI ranking dient een federatie schutter minimaal 5 wedstrijden geschoten te hebben 
over alle LCI’s. 
De verdeling van de beschikbare plaatsen op het Vlaams kampioenschap indoor wordt bepaald aan de hand van de 
procentuele verdeling van de unieke schutters over beide 
rankings. Bij een deelname van 80 unieke schutters op de LCI ranking en 80 unieke schutters op de BAIC ranking, geeft dit 
een 50%/50% verdeling. Bij een deelname van bv. 160 unieke 
schutters op de LCI ranking en 80 unieke schutters op de BAIC ranking, geld een verdeling van 67% LCI deelnemers en 33% 
BAIC deelnemers. 
In het geval dat een federatie schutter in beide procentuele selecties voorkomt, wordt deze niet aangevuld met de 
eerstvolgende in het desbetreffende klassement, maar geld evenwel de hiernavolgende regel. 
Indien er nog plaatsen vrij zijn, worden deze verder aangevuld volgens de rangschikking (aflopend naar beneden) van het 
algemene 18M3P klassement (jeugdcategorieën worden hierbij gerangschikt in de hogere senior categorie). 
 

Beslissing: 

Het bestuur zal de vraag voorleggen aan de WG LA. De bedenking wordt gemaakt of het nog te 
verantwoorden is dat de BAIC wedstrijden worden beschermd indien er zo weinig 
deelnemers/wedstrijden zijn. De WG LA zal een nieuwe selectieprocedure uitwerken en voorstellen. 
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• Fan 2 B 
 

Op maandag 5 september was er een overleg tussen de website Fan2 be en BSV. 
 
Fan 2 B wil als ware een brug vormen tussen adverteerders en clubs/sporters. Het platform verzameld 
allerhande sponsors en deze betalen een som uit op basis van het aantal kliks dat een artikel krijgt. Een 
club krijgt 30% van de sponsorinkomsten die een artikel genereerd. Bv een artikel heeft 1000 views, 
dan brengt dit 900 euro op. De club krijgt hiervan 270 euro. De federatie ontvangt 5% van de 
sponsorinkomsten. In dit geval is dat 45 euro. 
 
Samengevat, de website fan 2 b is een website die zoekt naar content en clicks en tracht deze in het 
sportlandschap te vinden. Doormiddel van “social media” van atleten kunnen artikels enorm gepusht 
en gedeeld worden waardoor er veel kliks zijn. 
 
Bedenkingen: 

- Indien BSV artikels gaat posten op het platform van fan 2B is er geen trafiek meer naar de 
BSV website. Dit staat haaks op ons communicatiemodel. 

- Clubs de mogelijkheid geven om dit platform te gebruiken en inkomsten te genereren is in 
principe geen probleem. De webbeheerder had gevraagd om de mailadressen van onze 
clubs te krijgen zodat hij hier een schrijven naar kan richten. Persoonlijk lijkt mij het beter 
dat dit schrijven vanuit de federatie vertrekt. 

- Het platform is in een opstartfase en vertoont nog duidelijk groeipijnen. Bv een dashboard 
ontbreekt waarin een club of federatie kan volgen hoeveel een artikel verdiend en dient te 
vertrouwen op de bijgehouden gegevens van de webbeheerder voor uitbetaling. 

- Wat wel mogelijk interessant zou kunnen zijn is dat we bepaalde zaken zouden pushen 
vanuit de federatie om geld in te zamelen. Bv communicatiecampagne voor compound/G-
schutters gedeeld op onze “social media” en de inkomsten die we generen (35% ipv 5%) 
gaan rechtstreeks naar deze projecten. 

 
Beslissing: 

Het bestuur gaat niet akkoord met het bezorgen van een mailinglijst met de clubgegevens. 
 
 

• Evaluatie procedure aangetekend schrijven 

 
 
Rekening houdend met het gegeven dat de zaak aanhankelijk werd gemaakt als grensoverschrijdend 
(verbale agressie) aan het aanspreekpunt integriteit van de federatie dient het reglement omtrent 
grensoverschrijdend gedrag gevolgd te worden. 
 
In aanloop van het vooronderzoek werden verschillende betrokken partijen gehoord 
(scheidsrechters, clubbestuur, API club). Op basis van de verzamelde gegevens kon een duidelijk 
beeld geschetst worden van het relaas der feiten. Dit relaas werd vervolgens gepresenteerd aan het 
bestuur. 
 
Op basis van de geformuleerde feiten werden besloten om over te gaan tot een ordemaatregel. Let 
op dit is geen uitspraak van een Tuchtrechtelijk orgaan maar een beslissing genomen door het 
bestuur ter voorkoming van herhaling en om de veiligheid te waarborgen. Deze is duidelijk 
omschreven in de reglementering: 
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2. De persoon die het voorwerp uitmaakt van een eventuele ordemaatregel kan gehoord worden. 
(dus niet verplicht) 
 

 
Het beginsel van behoorlijk bestuur van de hoorplicht waar men zich op baseert is de volgende: 
 
Tegen niemand kan een ernstige maatregel worden genomen die van aard is om zijn rechtstoestand 
te wijzigen zonder dat hem de gelegenheid geboden zijn standpunt te horen 
 ➔Dit is in dit geval niet van toepassing omdat we hier spreken over een waarschuwing en zijn 
rechten en plichten niet geraakt worden. 
In het geval men zich dus niet beroepen op het beginsel van de hoorplicht. 
 
De feiten stonden als het ware voldoende vast om deze beslissing te ondersteunen. 
Niettegenstaande is het begrijpelijk dat Peter gehoord zou willen worden. Een gegeven waar we 
kunnen mee rekening houden in de toekomst. 
 
 

4 Beleidsdomeinen 
 

• Overleg verbonden 

 

De Zuiderbond en Antwerpse federatie beschikken beiden over een zeer mooi aanbod op 25 meter. 

BSV zoekt met de invoering van regiowedstrijden eveneens een laagdrempelig aanbod te 

organiseren. Ideaal zouden de wedstrijden van de Zuiderbond en Antwerpse federatie kunnen 

meetellen als wedstrijden voor BSV binnen de regiocompetitie. Op deze wijze kunnen BSV leden 

doorstromen naar beide verbonden en omgekeerd.  

Uit het gesprek zijn volgende zaken naar voor gekomen: 

 Clubs die reeds zijn aangesloten bij de Zuiderbond of Antwerpse federatie vormen geen 

probleem. Deze clubs kunnen tornooien organiseren en leden kunnen deelnemen aan de 

wedstrijden. 

 Clubs die momenteel niet zijn aangesloten bij de Zuiderbond of Antwerpse federatie maar 

binnen de geografische grenzen liggen van de verbonden kunnen ter goedkeuring voorgelegd 

worden op de AV vergadering van de verbonden zodat de clubs kunnen organiseren (indien 

ze dat zouden wensen) en leden kunnen deelnemen. 

 Clubs die buiten de grenzen van de verbonden liggen, kunnen een aanvraag indienen zodat 

leden als gast deelnemen aan de wedstrijden van de Zuiderbond of Antwerpse federatie. 

 

Hoe de facturatie van het lidmaatschap van de BSV leden aan deze beide verbonden dient verrekend 

te worden moet nog besproken worden. Ideaal wordt er een factuur verstuurd op het einde van het 

seizoen van alle BSV voor het lidmaatschap van beide verbonden. 

Terugbetaling van inleggelden lijkt in eerste opzicht te complex en te duur.  

Het is aan BSV om de BSV-deelnemers uit de uitslagen van beide verbonden te filteren. 
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Concreet bekijken wanneer we dit kunnen voorleggen aan onze BSV leden en tot wanneer men kan 

aanmelden bij beide verbonden. Eerst wordt de goedkeuring afgewacht van de besturen Zuiderbond 

en Antwerpse federatie. 

 

 

Einde vergadering: 22:30 

Datum volgende vergadering: 10/10/2022 

 

 Voorzitter        Secretaris 

 

 

Francis Notenboom      Axel Annaert 

 

 


